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Irásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A válság miatt az információáramlás is megszűnik?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péternek, a Miniszterelnöki Hivatalt vezet ő
miniszternek .

A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az országos terjesztés ű kisebbségi lapok kiadásának 2009. évi támogatásával
kapcsolatosan öt felelős kiadó közös levélben fordult Önhöz 2009 . február 19-én. Azt
kértük, hogy szíveskedjen haladéktalanul intézkedni az öt roma lap (Amaro Drom ,
Glinda, Khetan Drom, Lungo Drom és a Világunk) támogatásáról a korábbi éve k
gyakorlatának megfelelően. A kiadóknak ugyanis nincs tartalékuk, és ha a támogatá s
késik, nem tudjuk azokat kiadni. Így a cigány önkormányzatok, civil szervezetek és a
cigány lakosság között kialakított kapcsolat felszámolódik . Azt is kértük, hogy Miniszte r
Úr legyen szíves lehetőséget biztosítani a lapok képvisel ői részére személye s
konzultációra, hogy a lapok megjelentetését, kiadását és terjesztését övez ő súlyos
problémák megoldására javaslatokat ismertethessünk .

Levelünkre mind a mai napig nem kaptunk választ, ezért magam, min t
országgyűlési képviselő azonnali kérdéssel fordultam Önhöz 2009 . március 23-án, annak
érdekében, hogy szülessen meg végre a Miniszterelnöki Hivatal és a Magyarország i
Nemzeti és Etnikai Kisebbségekért Közalapítvány között az a szerz ődés, amely a forrást
biztosítja a közalapítványnak a lapok támogatásához . E nélkül ugyanis a pályázat
kiírása és az azon való részvétel csak illúzió .

Kérdésemre Csizmár Gábor Államtitkár Úr válaszolt . Ő elmondta, hogy a
közalapítvány dolga a pályázatok kiírása, és a támogatási összegek kifizetése. A
pályázatot kiírták március 12-én, az megtalálható a közalapítvány honlapján . A
pályázóknak március 31-éig kell anyagukat benyújtani . Áprilisban lesz a bírálat, majd a
kifizetésekre is sor kerül .

Ezt a választ az Államtitkár Úr annak ellenére adta, hogy tudnia kellett : március
20-án még nem küldték meg a szerz ődést a közalapítványnak.



Én kérdésemben jeleztem, hogyha késlekedik a forrás biztosítása, azaz a
szerződéskötés, akkor a következő lapszámát egyik folyóirat sem fogja tudn i
megjelentetni, hiszen a mai viszonyok között nincs tartalékuk erre a célra .

Az Államtitkár Ur viszontválaszában azt közölte, hogy az idei támogatási
szerződés folyamatban van a Miniszterelnöki Hivatal és a közalapítvány között, a
szerződésben vállalt kötelezettségeket utófinanszírozás formájában fogják teljesíteni.

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem gondolja, hogy az a kérdező megcsúfolása, amit az Államtitkár Úr
válaszában mondott . Hogyan beszélhetnénk utófinanszírozásról? Már februárban
megírtuk Önnek, de az azonnali kérdésben is hangsúlyoztam, hogy egyik lapkiadó sinc s
abban a helyzetben, hogy a márciusi-áprilisi lapszámot megjelentethesse, hiszen ne m
rendelkezünk semmilyen szabad pénzeszközzel . A január-februári lapszámok az előző
évi támogatásból kerültek kiadásra, az elmúlt évben ugyanis magasabb összege t
kaptunk, mint amire ez évben ígéretünk van . Egyébként is az ez évi szerződés
tudomásunk szerint márciustól-decemberig szól, ellentétben a tavalyival.

Kérem Miniszter Urat, sürgős intézkedéssel biztosítsa, hogy legalább a Iapok
kiadásának vesztesége a késlekedés miatt kisebb lehessen .

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . március 27 .
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